
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 26.4.2010 od 18.00 hod na OÚ

Přítomno: 10 Omluven:1
Řídící zasedání: ing.Vl. Kožený
Návrhová komise: p. Šindelář, p. Lanc, p. Novotný
Ověřovatelé: p. Mrkvička, p. Just
Zapisovatel: pí Musilová

Program:
1) Kontrola usnesení zastupitelstva obce ze dne 29.3.2010.
2) Chodník ul.Družstevní - podání zprávy st.dozor.
3) Zpráva o výsledku přezloumání hospodaření obce Žleby.
4) Seznámení s návrhem závěrečného účtu obce Žleby.
5) Nákup pozemku PK 395 k.ú. Žleby.
6) Různé:

a) Změna termínu svozu nebez.a velkoobjemového odpadu.
7) Diskuse.
8) Návrh na usnesení.
9) Závěr.

Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo program zasedání zastupitelstva obce ze dne 26.4.2010.

34) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s kontrolou usnesení zastupitelstva obce ze dne 
29.3.2010.

• analýza pitné vody
Je objednána u Krajské hygienické stanice.

• projektová dokumentace na hřiště
Je zadáno, bude hotová do konce června.

• prodej pozemku p.č. 754/3 v k.ú. Žleby.
Návrh stavební komise - pozemek neprodávat a zachovat zde cestu.

35) Zastupitelstvo obce bylo seznámneno s informacemi o geotermální energii pro občany.
• navržení členů p.Zeronika a p.Peloneho do správní rady Obecně prospěšné 

společnosti Geotermální energie pro občany.
PRO 8 ZDRŽEL 2
Usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo navržení členů p. Zeronika a p. Peloneho do 
správní rady Obecně prospěšné společnosti Geotermální energie pro občany.

36) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s podáním zprávy st.dozoru - chodník  ul.Družstevní 
• návrh chodník ve spodní části zúžit na šířku 1,50 m a osadit zábradlí.

PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schvalilo návrh zúžení chodníku ve 
spodní části na šířku 1,50 m a osazení zábradlí.

37) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření obce 
Žleby za rok 2009.
Zastupitelstvo obce bere na vědomí.

38) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s návrhem závěrečného účtu obce Žleby.
Zastupitelstvo obce bere na vědomí a ukládá p. Musilové vyvěsit na úřední desce.



39) Zastupitelstvo bylo seznámeno s nákupem pozemku PK 395, 398/1, k.ú.Žleby.
• návrh nákupu pozemků za 40,-/m2.

PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo nákup pozemků PK 395 a 398/1 
v k.ú. Žleby za 40,-/m2 s celkovou výměrou 15.010 m2.

40) Různé:
a) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se změnou termínu svozu nebezpečného a 

velkoobjemového odpadu na termín 27.5. a 28.5. 2010.
Zastupitelstvo obce bere na vědomí.

b) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s výsledky výběrového řízení na projektovou 
dokumentaci ČOV a kanalizaci ve stupni pro stavební povolení.
• návrh schválit nejvýhodnější nabídku - f.Replyn Rosice nad Labem

PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo nejvýhodnější nabídku f. 
Replyn Rosice nad Labem.

• návrh schválit podpis smlouvy s f.Replyn Rosice nad Labem
PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo podepsání smlouvy s f.Replyn 
Rosice nad Labem na projektové práce ve výši 915 tis. Kč,- bez DPH.

c) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s položením provizorní silnice v lokalitě Sibiř II.
• nabídka f. Silnice Čáslav – položení provizorní silnice a výkop 15 jam pro odběrné 

pilířky v ceně 229.583,- Kč včetně DPH.
PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo podpis smlouvy o dílo s 
f. Silnice Čáslav na položení provizorní  silnice a výkopu 15 jam v lokalitě Sibiř II. 
za cenu 229.583,-Kč včetně DPH.

d) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s žádostí o koupi pozemku p.č. 754/3 v k.ú. Žleby.
PROTI 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce neschválilo prodej pozemku p.č.754/3 v k.ú. Žleby.

e) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s návrhem stavebního dozoru na rekonstrukci 
autobusové zastávky v Markovicích.
PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo stavební dozor pana ing. 
Kopeckého na stavbu autobusové zastávky v Markovicích.

f) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s informací k zadávací dokumentaci na zateplení 
MŠ.
Zastupitelstvo obce bere na vědomí.

41) Diskuse.
• p. Marousek - špatný stav silnice u mostu a v Lihovaru

starosta : bude jednáno s SúS Kutná Hora
Zastupitelstvo obce toto ukládá starostovi.

• p. Vojáček - špatný stav chodníku na Sibiři u pana Kohouta.
• p. Mrkvička - parčík kolem kostela – neudržovaný

starosta - pozemek není v majetku obce, vyzvu majitele.
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi napsat dopis majiteli pozemku.



42) Návrh na usnesení.
PRO 10
Usnesení:Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo usnesení zastupitelstva obce ze dne 

26.4.2010.

Skončeno: ve 20.00 hod
Zapsala: pí Musilová
Ověřovatelé: p. Just, p. Mrkvička


